
 

Základní organizace ČZS Trutnov - Kryblice 
 
 
Zápis č. 9/2011 
z výborové schůze ZO ČZS Kryblice, konané dne 3.10. 2011 

 
 

Přítomni :    př.  Roza, Jezdinská,  Gojdášová, Vaněk, Mertin, Červeňák, Jaroš,    
                   Herout , Nymsa 
Omluveni :  př. Attl 
                   Za revizní komisi : př. Kučerová 
                  
Výborovou schůzi řídil předseda ZO př. Roza.  
 
Na vyzvání výboru ZO se na jednání výborové schůze dostavili : 
 

- př. Jiří Vik – p.č. 239/B, vysvětlil důvody neudržování své parcely. Do konce 
měsíce dubna 2012 bude zahrádka uvedena do řádného stavu   

- př. Jan Kusý – p.č. 154/A2, předal podklady z MěÚ Trutnov (přístavba 
k zahradní chatce), na základě kterých př. Mertin stav uvede do pořádku 

 
Dále se na jednání výborové schůze dostavil př. J. Adam – p.č. 266/C a uvedl, že na 
základě požadavku výboru osady C pokácet smrk na parcele, tento zkrátili. Výbor ZO 
požaduje, aby smrk byl udržován ve výšce maximálně 4 m. Dále př. Adam požádal 
výbor ZO o přeměření své parcely. 
  
 
Provedena  kontrola zápisu č. 8/2011 ze dne 5.9.2011: 

 
- neudržování parcely – dle vyjádření předsedy osady B př. J. Kordulák – p.č. 

229/B zjednal nápravu, ze strany okolních zahrádkářů není připomínek 
- obsazení funkce předsedy A1 – předseda ZO př. Roza a př. Vaněk projednají 

s př. Mičkou možnost převzetí funkce předsedy osady A1 
- uzavření přívodu vody – termín  byl stanoven na 31.10.2011. V případě 

zhoršení počasí bude uzavřen přívod vody dříve 
- lisování ovoce – bylo provedeno 2 x, další termín lisování ovoce je 15.10.2011 
 

Dále byly výborem ZO projednány tyto záležitosti : 
 

- výbor ZO bere na vědomí  žádost př. Pavla Ficnera – p.č. 215/B na pokácení 
stromů – olší. Vzhledem k tomu, že stromy nejsou na pozemku ZO ČZS, je 
třeba, aby př. Ficner zaslal žádost na pokácení těchto stromů na MěÚ Trutnov 

 
- př. Roza poděkoval za dosavadní práci př. Nymsovi, který pomáhal s agendou 

př. Mertinovi. Po dohodě s výborem byla jeho činnost ve výboru ZO 
k 30.9.2011 ukončena 

 
 



 
 

- výbor ZO vzal na vědomí informaci předsedy osady C o opravě sloupků 
v oplocení a rekonstrukci rozvodu vody na osadě C 

 
- výbor ZO souhlasí s přijetím nových členů  : Krejčová Anna – p.č. 110/A2 

 
- výbor ZO povoluje stání auta a oplocení Miroslavě Lošové – p.č. 190/A2  

 
- výbor ZO bere na vědomí informaci př. Vaňka o potřebě finančních prostředků 

v r. 2012 na opravu čerpadla a nákup žlábků na zpevnění okrajů cest 
 

- výbor ZO bere na vědomí informaci př. Vaňka, že bude opět provedena 
oprava hlavní brány do zahrádkářské kolonie 

 
- výbor ZO bere na vědomí informaci př. Gojdášové o vrácení 20 ks známek – 

dle požadavku, uvedeném ve věstníku ÚV ČZS 
 
 
 
 
 
 

Příští schůze výboru ZO ČZS se bude konat  dne  7. 11. 2011 od 17.00 hodin 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                            Václav   R o z a     v.r. 
                                                                                            předseda ZO ČZS 
 
 
 
 
 
Zapsala : Miroslava Jezdinská 


